
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 24. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 1077
Banedanmarks ”Baneavisen” d. 27. marts 2012 omtalte, at Banedanmarks
foreløbige beregninger viser, at der fra 2015-2020 vil være et merbehov (til
anlægsprojekter) i størrelsesordenen 5,5-6 mia. kr. Ministeren bedes gøre re-
de for, hvilke større anlægsprojekter det drejer sig om, nu hvor Signalpro-
grammet ikke længere skal medregnes til de her nævnte projekter.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand

1/1

Transportudvalget 2011-12
TRU alm. del Spørgsmål 1077
Offentligt


